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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 3/2022 z jednání VV dne 3. března 2022 

Místo jednání: Bistro Santinka, Praha 6 

Účastníci: Výkonný výbor:  Dušan Palcr (DP), Marek Fořt (MF), Roman Rygl (RR),  

Pavel Syrový (PS), Matěj Rázga (MR), Alexander Křížek (AK),  

Kamil Vrubl (KV). 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Antonín Brabec (AB), Roman Šustr (RŠ), Filip Vacek (FV),                  

           Tomáš Kohout (TK), Dan Beneš (DB), Kateřina Havlová (KH), Kateřina Frýdlová (KF),  

Petr Býma (PB). 

Omluveni: - 

 

Projednávané body: 

1. Jednání se Slovenskou ragbyovou unií 

- Na podnět metodické komise ČSRU se VV zabýval otázkou, že někteří čeští hráči nastupují 

za slovenskou reprezentaci, což může zkomplikovat jejich případnou nominaci do českých 

reprezentačních výběrů. 

- PS navrhnul užší spolupráci se Slovenskou ragbyovou unií, včetně například nabídky možnosti 

startu jejich klubů v moravské části 1. ligy. 

Usneseni: VV pověřil PS jednáním se Slovenskou ragbyovou unií týkající se startů českých hráčů 

za slovenskou reprezentaci i jednáním o užší spolupráci při rozvoji slovenského ragby. 

2. Rezignace člena Výkonného výboru ČSRU 

- AK rezignoval na pozici člena VV ČSRU z osobních a pracovních důvodů. 

Usnesení: VV bere rezignaci AK na vědomí a děkuje mu za odvedenou práci pro ČSRU.  
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3. Situace na Ukrajině 

- PM seznámil účastníky zasedání VV se stanovisky World Rugby (WR) a Rugby Europe (RE) 

k invazi Ruska na Ukrajině. Postoj ČSRU je v souladu se stanovisky obou organizací. 

- PM uvedl, že vedení ČSRU je od počátku invaze na Ukrajinu v přímém kontaktu se 

zástupci ukrajinského ragby, kterým nabídlo jak okamžitou, tak i dlouhodobou pomoc. 

Usnesení: VV podpořil stanoviska WR a RE. 

4. Nabídka spolupořadatelství turnaje mistrovství Evropy 7s seniorů a seniorek 

- Vzhledem k odebrání pořadatelství turnajů na území ruské federace, navrhl PM možnost 

uspořádat turnaje 7s Mistrovství Evropy seniorů a seniorek v České republice. 

Usnesení: VV pověřil PM jednání s Rugby Europe ohledně možnosti tyto akce v ČR  uspořádat a 

zároveň jej pověřuje jednáním s Národní sportovní agenturou stran získání dotace z programu 

Významné Sportovní Akce na obě výše zmíněné akce. 

5. Marketing 

- PM a PB přednesli zprávu o jednání se současnými i možnými novými sponzory ČSRU. 

- AB a PB přednesli návrhy na nové členy Síně slávy ČSRU, kteří budou jmenováni vyhlašování 

Výročních cen Českého ragby pro rok 2021. 

- KF a KH upřesnili detaily stran organizace vyhlašování Výročních cen českého ragby, které 

se uskuteční 11. března 2022. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

6. Zrušení Konference Českého ragby 

- PM vysvětlil zrušení Konference Českého ragby v Praze na Markétě. Ta se neuskutečnila pro 

nízký zájem klubů. Jednotlivé části konference se tak uskuteční on-line. 

VV vzal na vědomí a pro příště doporučuje o termínu konference informovat alespoň 

s dvouměsíčním předstihem. 

7. Zpráva manažera rozvoje 

- Manažer rozvoje DB podal report z navštívených ragbyových klubů. 
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- DB představil spolupráci se zbylými členy komise rozvojových klubů ve snaze znovu 

nastartovat tuto práci.  

Usnesení: VV pověřuje DB vedením komise rozvoje malých klubů a představením aktualizovaného 

popisu činností komise na příštím jednání VV. 

8. Školení ředitelů 7s turnajů ME 

- PM informoval VV o záměru RE uspořádat školení pro ředitele 7s turnajů Mistrovství Evropy a 

navrhl konání této akce v Praze. 

Usnesení: VV s uvedeným záměrem souhlasí a pověřuje PM k učinění nezbytných kroků k realizaci 

této akce. 

9. MČR 7s seniorů 

- AB informoval VV, že v řádném termínu se na výzvu STK k pořádání turnaje Mistrovství ČR 

přihlásily kluby JIMI RC Vyškov, RC Olomouc a RC Dragon Brno. Turnaj se bude konat o 

víkendu 18. a 19. června 2022. AB doporučil pořadatelství přidělit RC Olomouc. 

Usnesení: VV přiděluje pořadatelství výše uvedeného turnaje RC OlomoucFV. 

10. Spolupořadatelství Prague 7S 

- FV požádal ČSRU o spolupořadatelství turnaje Prague 7s. 

Usnesení: VV žádost schválil a pověřil PM vyjednáním všech detailů spolupráce. 

11. Vzdělávání 

- PM představil VV nově vydanou knihu Dlouhodobý Rozvoj Hráče 

Usnesení: VV děkuji všem, kteří se na produkci této knihy podíleli a označil ji za mimořádně přínosnou 

pro celé české ragby. 

12. Stadión Markéta 

- PM informoval VV o závěrech ze schůzky mezi zástupcem Olympu  Centra sportu 

Ministerstva vnitra a zhotovitelem nového umělého povrchu na hřišti firmou Vysspa. Na 

stadionu Markéta nejsou momentálně povolena jakákoliv utkání a to z důvodu reklamace hrací 
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plochy. Umělá hrací zatím neprošla potřebnou certifikací dle podmínek organizace World 

Rugby. Hřiště je tak možno využít pouze pro tréninkové účely. 

- Zástupce Olympu Centra sportu Ministerstva vnitra vyzval zhotovitele k učinění nezbytných 

kroků, tak aby ČSRU mohla znovu přizvat certifikační společnost a to v druhé polovině dubna. 

Pokud by se tak totiž nestalo, bude nutné z důvodu konání Grand Prix na ploché dráze, celý 

proces realizovat až v měsíci červenci. 

Usnesení: VV vzal informace na vědomí a pověřuje KV sepsáním výzvy na Olymp CSMV, která bude 

jasně popisovat veškeré důsledky a komplikace, které současný stav přináší. 

V Praze dne 7. března 2022.  

Zapsal: Petr Býma 


